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Meer dan 250 aandeelhouders 
van Limburg wind waren vrijdag 
in Hasselt aanwezig op de vijfde 
algemene vergadering van hun 
coöperatieve. Tot nu toe hebben 
ze bijgedragen tot de bouw van 35 
van de 69 windturbines in Lim-
burg. Limburg wind is in 2010 
opgericht door Nuhma, LRM, As-
piravi en Hefboom om de inwoners 
te betrekken bij de bouw van wind-
molens van Limburg Win(d)t en 
nadien ook Lommel Win(d)t. “Wij 
investeren in projecten met een be-
perkt risico, waarbij de winst ook 
terugvloeit naar de lokale overhe-
den”, zegt gedelegeerd bestuurder 
Dirk Dalle. “Dit jaar kunnen we 
een dividend van 4,5 procent uit-
betalen. Een zeer mooi resultaat in 
tijden waar spaarboekjes maar 0,2 
of 0,3 procent opbrengen.”
Limburg wind heeft sinds zijn op-
richting jaarlijks een dividend van 
4 tot 5 procent kunnen uitkeren. 
Coöperanten kunnen maximum 

voor 3.000 euro deelbewijzen ko-
pen. Twee derde van de 5.500 aan-
deelhouders heeft dat maximum 
aantal gekocht. Nieuwe trend is dat 
grootouders voor hun kleinkin-
deren aandelen kopen. Allemaal 
samen brachten de coöperanten 
14,8 miljoen euro bijeen. Dat geld 
is geïnvesteerd in windparken in 
Beringen, Genk, Halen-Diest, 
Ham, Hasselt, Lommel, Maaseik 
en Tessenderlo.In totaal goed voor 
een vermogen van 76 megawatt of 

Coöperanten krijgen dividend van 4,5 procent

Limburg Win(d)t 
bouwt dit jaar  
11 windmolens
HASSELT - Limburg Win(d)t bouwt dit jaar elf nieuwe windmolens in 
Limburg. Hiermee is een investering gemoeid van meer dan 30 miljoen 
euro. Een deel van het geld komt van de coöperatieve Limburg wind, die 
dit jaar een dividend van 4,5 procent uitkeert. De coöperanten kunnen bij 
stroomleverancier Aspiravi Energy ook rekenen op een gunsttarief.  

Guy THUWIS

het verbruik van 40.520 gezinnen.
Dit jaar bouwt Limburg  
Win(d)t elf  nieuwe windmolens 
in Dilsen-Stokkem (1), Genk (4), 
Ham (2), Lummen (2) en Maas-
mechelen (2).

Leverancier
De coöperanten van Limburg wind 
kunnen naast hun dividend nog 
rekenen op andere voordelen. Zo 
komt hun participatie in aanmer-
king voor de verplichting om bij 
nieuwbouw een gedeelte hernieuw-
bare energie te produceren.
Sinds kort kunnen de coöperanten 
ook rekenen op het gunsttarief van 
stroomleverancier Aspiravi Energy. 
“De oprichting van deze vennoot-
schap was de logische volgende 
stap”, zegt Ludo Kelchtermans 
(Nuhma). “We willen met Aspiravi 
Energy onze lokaal geproduceerde 
groene energie op een voordelige 
manier aanbieden aan onze co-
operanten. Daarnaast is er ook 
een sociaal doel aan gekoppeld: 
per gebruikte megawattuur gaat 
er 1 euro naar het streekfonds ‘Een 
Hart voor Limburg’.” Ook niet-
aandeelhouders kunnen stroom 
kopen bij Aspiravi Energy, maar 
zij betalen een iets duurder tarief

 ➜www.aspiravi-energy.be
Eén van de windmolens van Limburg Win(d)t. Dit jaar worden er elf nieuwe 
bijgebouwd. FOTO TONY VAN GALEN

Een dividend van  
4,5 procent uitbetalen, 
is mooi in tijden waar 
spaarboekjes maar 0,2  
of 0,3 procent opbrengen

GEDELEGEERD BESTUURDER 
DIRK DALLE

Bionerga beslist dit najaar over afvaloven in Beringen

De nieuwe biostoomcentrale in 
Beringen moet de afvaloven in 
Houthalen-Helchteren vervan-
gen. De milieuvergunning voor 
Houthalen loopt tot eind 2020. 
Op industrieterrein Ravenshout 
zou er uit de verbranding van huis-
vuil niet alleen elektriciteit kun-
nen geproduceerd worden, maar 
ook warmte voor de omliggende 
bedrijven. Chemiebedrijf Borealis 
zou stoom en warmte kunnen af-
nemen voor zijn productie. Maar 
precies een jaar geleden zette Bio-
nerga de investering van 120 tot 
140 miljoen in de koelkast omdat 
de Vlaamse regering de spelregels 
voor de groenestroomcertificaten 
wijzigde.
Voor de betrokken bedrijven is 
het geduld nu op. “2015 wordt 
een beslissend jaar voor de nieuwe 
centrale”, zegt algemeen directeur 
Ludo Kelchtermans van Nuhma. 
“Zo wil niet alleen Borealis we-
ten of de centrale in Beringen er 

komt, ook wij willen duidelijk-
heid van de Vlaamse regering. 
Wij rekenen met name op een 
correcte ondersteuning van het 
project.” Energieminister Anne-
mie Turtelboom heeft een subsi-
dieregeling voor groene warmte, 
mogelijk kan dat Bionerga over de  
streep halen.

Oostende
Indien de nieuwe centrale er 
niet komt, zal Bionerga wellicht 
opnieuw een verlenging van de 
installatie in Houthalen aanvra-
gen. “Ook met ons afval vanuit 
Limburg naar Oostende gaan, is 
een mogelijkheid”, reageert alge-
meen directeur Philip Peeters van 
Bionerga in het jaarverslag van 
Nuhma. Bionerga heeft in Oos-
tende de biostoomcentrale van 
Electrawinds overgenomen. Vol-
gens Peeters zou het transport van 
Limburgs afval naar Oostende de 
nodige gevolgen opleveren voor 

Schets van de nieuwe afvaloven in Beringen. ILLUSTRATIE HBVL

BERINGEN - Dit najaar beslist Bionerga over de investering in een 
nieuwe biostoomcentrale op het industrieterrein Ravenshout in 
Beringen. Dat is gisteren gezegd tijdens de algemene vergadering van 
Nuhma, de eigenaar van Bionerga. Het dossier ligt al een jaar stil na de 
beslissing van de Vlaamse regering om geen groenestroomcertificaten 
meer toe te kennen voor dergelijke grote installaties.

de prijs en de mobiliteit. “Of moe-
ten we ons afval naar Nederland 
of Duitsland brengen?”, vraagt 
hij zich af.
Nuhma, het klimaatbedrijf van 
de Limburgse gemeenten én 
Laakdal, heeft vorig boekjaar 
overigens 5,4 miljoen euro winst 

gemaakt, tegenover 6,7 miljoen 
het jaar daarvoor. Het dividend 
voor de gemeenten bedraagt 5 
miljoen euro, een half  miljoen 
meer dan vorig jaar.
Nuhma, dat naast afvalverwer-
king vooral participeert in her-
nieuwbare energie, wil zich meer 

toeleggen op de slimme energie-
netwerken die vraag en aanbod op 
elkaar afstemmen. Zo wil men de 
noodgeneratoren die de gemeen-
ten hebben aangekocht met het 
oog op een black-out, gebruiken 
om vraag en aanbod van elektri-
citeit beter te sturen. (GuT)
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UIT UW GEMEENTE

TONGEREN 

Merries en hengsten niet gescheiden:  
onverwachte veulenboom in De Kevie
Acht jonge konikpaarden uit 
natuurgebied De Kevie verhuizen 
maandag naar een natuurgebied 
in het Nederlandse Gelderland. 
Vorig jaar werden in een tijdspanne 
van een paar weken immers acht 
veulens geboren en meteen was 
de groep grazers te groot voor het 
Tongerse natuurgebied. 

In de Kevie is er plaats voor on-
geveer 14 konikpaarden. Deze 

De konikpaarden houden het gras kort. Merries en hengsten worden normaal 
gescheiden. In Tongeren is dat echter te laat gebeurd. # FOTO NATUURPUNT

paarden houden de graslanden 
kort. “Wanneer er genoeg paarden 
in een gebied rondlopen, doen we 
aan primitieve geboortebeperking: 
de merries en de hengsten worden 
simpelweg gescheiden. En dat is in 
Tongeren te laat gebeurd. Resul-
taat: alle merries waren zwanger”, 
legt Hendrik Moeremans, persver-
antwoordelijke van Natuurpunt 
uit. Uitzonderlijke omstandig-
heden vragen om uitzonderlijke 

maatregelen. Want al die paarden 
konden onmogelijk in Tongeren 
blijven. “We gingen op zoek naar 
een plek waar nog plaats was voor 
een groep konikpaarden. Gelukkig 
bleek dat niet zo moeilijk. Acht 
jonge paardjes - de oudste is 3 jaar 
- vertrekken naar Nederland.” En 
in de Kevie zijn de geslachten intus-
sen wel degelijk apart gezet om een 
tweede veulenboom te voorkomen. 

(mm/diro)

Michaël Dhoore, zelf een notoir 
fietser, kent de pijnpunten voor 
fietsers en andere zwakke weg-
gebruikers in het centrum. “De 
Dieplaan is niet ingericht zoals 
het moet”, zegt Dhoore. “Op één 
strook moeten de voetgangers en 
de fietsers het pad delen. En ook 
het zicht is niet altijd goed. Maar 
bij het ontwerp destijds gingen we 
ervan uit dat in de Dieplaan de we-
kelijkse markt zou komen. Het is 
enigszins anders uitgedraaid. Be-
doeling is dat we het gebied laten 
herinrichten met als uitgangspunt 
meer veiligheid en zo weinig mo-
gelijk conflictpunten. De Vlaamse 
Milieumaatschappij gaat er nog 
een aantal werken uitvoeren. Als 
die achter de rug zijn, kunnen we 
werk maken van een herinrich-
ting. Het precieze ontwerp moeten 
we nog bespreken.”

Sneltram
Maar ook de Europalaan is niet 
geworden wat de ontwerpers des-
tijds in gedachten hadden. “Aan-
vankelijk moest de Europalaan 
één grote zone worden waarbij 

Stadsbestuur: “We zijn 15 jaar geleden te snel gegaan”
Europalaan en Dieplaan heringericht
Zowel de Dieplaan als de Europa-
laan in het centrum van Genk wor-
den heringericht met het oog op 
de zwakke weggebruiker. Schepen 
van Ruimtelijke Ordening Michaël 
Dhoore geeft toe dat de twee lanen, 
zoals ze begin vorig decennium 
zijn aangelegd, helmaal niet aan de 
verwachtingen voldoen. 

Chris NELIS

wagens ondergeschikt waren aan 
fietsers en voetgangers. Voetgan-
gers konden in de eerste plannen 
eender waar de Europalaan over-
steken. Maar we zijn daarbij te 
snel gegaan. We hebben dat door 
de haren heen wel allemaal bijge-
stuurd door fietssuggestiestroken 
aan te leggen en richtingaange-
vende klinknagels in het wegdek 

te slaan. Maar het is nog altijd 
niet zoals het zijn moet. Als we 
eenmaal volledige duidelijkheid 
hebben over het Spartacusplan 
en over hoe de sneltram door het 
centrum gaat rijden, zullen we 
de Europalaan in zijn totaliteit 
aanpakken en veilig en comfor-
tabel inrichten voor fietsers en  
voetgangers.”

De stad laat haar fietspaden-
netwerk volledig in kaart 
brengen om zo alle pijnpunten 
weg te werken en de leemtes 
in te vullen.
Genk heeft één van de meest 
uitgebreide fietspadennetwerken 
in Vlaanderen. “Het nieuwe plan 
wordt eind juni voorgesteld”, 
gaat Dhoore verder. “Maar dat 
betekent niet dat we blijven 
stilzitten tot de resultaten van 
dat plan gekend zijn. De 
pijnpunten die we kennen 
worden al aangepakt. Ik denk 
onder meer aan het fietspad 
ter hoogte van de Nieuwe 
Kuilenweg, dat een stukje 
parallel loopt met de Westerring. 
Nu moet je een heuvel op en de 
Nieuwe Kuilenweg over om aan 
de andere kant opnieuw aan 
het fietspad te geraken. Daar 
komt onder meer een drempel 
voor het passerende verkeer 
en verlichting. We overwegen 
ook om een deel van de rotonde 
aan de Oude Postbaan en de 
Winterslagstraat af te sluiten 
voor het verkeer. In ieder geval 
is het de bedoeling dat we de 
best mogelijke fietsverbindingen 
creëren tussen de verschillende 
kerngebieden van Genk.”

“Aanvankelijk moest de Europalaan één grote zone worden waarbij wagens 
ondergeschikt waren aan fietsers en voetgangers.   FOTO  CN

 ➜Pijnpunten 
op fietspaden in 
kaart gebracht

GENK

We hebben de 
oorspronkelijke plannen 
door de jaren heen 
bijgestuurd, maar het is 
nog altijd niet zoals het  
zou moeten zijn

Schepen Michaël DHOORE

RESIDENTIE HAZENDONCK - BERINGEN
Overtuig jezelf op de “dag van de laatste kans!” op 7 juni 

van 14 tot 18 uur in zaal Mezzo - Paalsesteenweg 170 Beringen

Registreer je gratis op www.nogmaar2.be
of maak een persoonlijke afspraak via 0479 39 40 00.
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